
 

 

Formandens	beretning:	
	
	
	
Beretning	Ved	Skoven	2017.	
	
	
1. 1/1	-	2017	blev	vores	hjemmeside	igen	aktiv.	Flot	
opsætning	:	bestyrelsen,	medlemmer,	vedtægter,	referater,	
lokalplan.	

	
2. Vores	medlemstal	stadig	stabilt	-	nye	medlemmer	-	
velkommen	til	Anne	og	Jarno.	

	
3. Desværre	måtte	vi	tage	afsked	med	Leif	Møller	i	
Hjortevænget.	Leif	døde	tidlige	på	året	-	huset	er	solgt.	

	
4. Mild	vinter	igen	i	år	-	snerydningen	ikke	den	store	post	på	
budgettet.	

	
5. Derimod	koster	det	at	have	container	to	gange	årligt.	De	
bliver	godt	fyldt	op	-	god	ordning,	men	hvis	vi	skal	fortsætte,	
skal	kontingentet	sættes	op.	

	
6. Badebroen.	Sidste	år	manglede	trappen	de	nederste	trin.	I	år	
er	badebroen	så	kort	at	den	næsten	ikke	når	ud	i	vandet.	Vi	
er	dog	glade	for	den	alligevel.	

	
7. Der	har	været	en	del	træfældning	af	store	træer	på	vores	
veje.	Sørgeligt	men	indimellem	nødvendigt,	hvis	træet	har	
nået	sin	levealder,	er	syge		eller	er	til	gene	for	udsynet.	Til	
gengæld	er	der	kommet	en	app,	der	giver	jer	mulighed	for	at	
frede	jeres	yndlingstræ.	Det	skal	være	et	gammelt	træ	i	en	af	
de	danske	statsskove.	Appen	hedder	"Livstræ".	Hvis	man	

iPad � 22/8/17 14:11
Comment:  



 

 

søger,	vil	Naturstyrelsen	tage	stilling	til,	om	træet	skal	
bevares	og	der	vil	komme	et	skilt	op.	

	
8. Der	har	været	en	del	snak	blandt	medlemmerne	om	den	
øgede		trafik	på	Hørhavevej	og	Ørneredevej.	Letbanen	-	
færdiggørelsen	af	Oddervej	-	traffikbump	på	Ørneredevej	-	
læserbrev/	spørgsmål	til	debat.	

	
9. Sidste	år	besluttede	vi	at	holde	fast	i	traditionen	om	at	finde	
en	egnet	foredragsholder	til	vores	generalforsamling.	I	
bestyrelsens	bestræbelser	på	at	finde	en	foredragsholder	:	
Torben	Gang,	Hørhavegårdens	ejere,	......har	I	gode	ideer,	så	
kontakt	os	endelig.	

	
10. Galleri	:	områdets	dyr	-	de	tamme	og	vilde.	Silkehaler,	
vinddrossel,	forøgelse	i	uglefamilien.	Send	endelig	billeder	
til	Inge	Lise.	
	

11. Tak	for	godt	samarbejde/naboskab.	
 
 
 


